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Abstract (en)
The shower unit consists of hand-held shower (3) and a holder (5). The holder is formed so that the hand-held shower can be positioned with its
longitudinal axis (6) located in a horizontal plane, mainly parallel to a wall (2), on which the holder is mounted, and/or the shower may be turned
about its axis, esp. relative to the holder, pref. about the horizontal axis of a mounting (22) for the holder. The holder slides along a vertical bar (1).

Abstract (de)
Es wird eine Brausekombination beschrieben, die eine bevorzugt als zylindrische Stabbrause (3) ausgeführte Handbrause und eine Brausehalterung
(5) umfaßt, mit der die Handbrause z.B. an einer vertikalen Haltestange (1) befestigbar ist. Die bevorzugt als Wandstangenschieber ausgebildete
Brausehalterung ermöglicht eine Horizontalstellung der Handbrause sowie Drehungen der Handbrause um ihre Längsachse (6) sowie um eine
horizontale Drehachse (21). <IMAGE>
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